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Protokół Nr 6.2018 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 24 września 2018 r. godz. 14:00. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9 według załączonej listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły 

osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. Nieobecności 

usprawiedliwione 2 członków komisji: pana K. Hajdukiewicza, pana B. Włodarczyka. 

Obrady zostały rozpoczęte w 6 osobowym składzie (brak pana Tomasza Stańka). 

 

Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany projekt porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zapoznanie się z informacją za I półrocze 2018 r. o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Opatowskiego oraz o kształtowaniu się Wieloletniej prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego. 

3. Zapoznanie się z informacją o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo-wychowawczych 

do nowego roku szkolnego 2018/2019. 

4. Zapoznanie się z informacją z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Opatowski 

za 2017 r. 

5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok, 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Iwaniska, 

d) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

w Opatowie, 

e) nadania Statutu Powiatu Opatowskiego, 

f) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej Komisji budżetu, 

finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, 

g) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej Komisji oświaty, 

sportu, zdrowia i pomocy społecznej, 

h) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na 

2019 r., 

i) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym, 

j) przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok”, 

k) utworzenia Szkoły Policealnej i włączenia jej w strukturę Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej – Curie. 

6. Sprawy organizacyjne. 

7. Zamknięcie posiedzenia 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Zapoznanie się z informacją za I półrocze 2018 r. o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Opatowskiego oraz o kształtowaniu się Wieloletniej prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie komisji otrzymali informację za 

I półrocze 2018 r. o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego oraz o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego z zakresu realizacji zadań, po czym 

zapytał, czy są pytania w w/w temacie. 

 

W wyniku braku zapytań pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany, a następnie poinformował 

o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Zapoznanie się z informacją o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo-

wychowawczych do nowego roku szkolnego 2018/2019. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie komisji otrzymali informację o stanie 

przygotowania szkół i placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 2018/2019 

z zakresu realizacji zadań, po czym zapytał, czy są pytania w w/w temacie. 

Obrady opuścił pan Gustaw Saramański – Wicestarosta ( godz. 14:05 ). 

 

W wyniku braku pytań pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany, a następnie poinformował 

o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Zapoznanie się z informacją z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Opatowski za 2017 r. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Marka Gołasy - kierownika Wydziału 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki, który wyjaśnił, iż owa informacja dotyczy 

wyrównania, inaczej mówiąc czternastki nauczycielskiej. Pan kierownik poinformował, iż owe 

wyrównanie ma odniesienie w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela, a środki zostały wypłacone zgodnie 

z przepisami prawa do końca stycznia bieżącego roku. Pan kierownik podkreślił, iż łączne wydatki 

płacowe dla nauczycieli we wszystkich typach placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Opatowski, wyniosły 11.993.825 zł, a  wyrównanie za rok 2017 opiewało na kwotę 65.019 zł i to 

w dwóch kategoriach stopnia awansu odpowiednio do stopnia awansu zawodowego: dla nauczycieli 

mianowanych – 11.681 zł, nauczyciel dyplomowany – 53.338 zł.  

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o kwestię pokrycia powyższych 

wynagrodzeń z subwencji. 
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Pan kierownik, udzielając odpowiedzi potwierdził, iż zawsze środki wypłacane nauczycielom 

pochodzą z subwencji, a powiat z budżetu nie musi nic dokładać. 

 

W wyniku braku dalszych zapytań pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany, a następnie 

poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

O zabranie głosu poprosiła pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, iż projekt 

uchwały zawiera obszerne i dokładne uzasadnienie każdego kolejnego działu, które każdy 

z radnych otrzymał. 

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec czego przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r. 

 

Wobec braku pytań, poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego 

pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Iwaniska. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Iwaniska. 

 

Na salę wszedł pan Gustaw Saramański – Wicestarosta (godz. 14:14), wobec czego dalsze 

obrady realizowane są w 6 osobowym składzie. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która podziękowała za pozytywnie 

rozpatrzony, złożony wcześniej wniosek, zapewniając, że Gmina Iwaniska na pewno będzie 

kontynuować tę inwestycję. 
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O zabranie głosu poprosiła pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która poinformowała, 

iż pomoc finansowa dla Gminy Iwaniska została ujęta w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na lata 2018-2034, a także w wydatkach budżetowych na lata 2019 - 2020. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedłożonego projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

d) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

w Opatowie.  

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej – kierownikowi  

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która poinformowała, iż powyższe 

zmiany dotyczą m.in. programu 300+ dobry start dla rodzin zastępczych, dzieci przebywających 

w placówkach opiekuńczo- wychowawczych. Następnie swoją wypowiedź odniosła głównie 

do sytuacji dzieci przybywających z zagranicy, a które trafiają do pieczy zastępczej na terenie 

RP. Pani kierownik poinformowała, że pobyt dzieci przybywających do naszego kraju finansuje 

powiat na terenie, którego dziecko przebywa. Pani kierownik podkreśliła, że są to dwie zmiany 

obligatoryjne wynikające z ustawy o samorządzie powiatowym oraz ustawy o finansach 

publicznych.  

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedłożonego projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

e) nadania Statutu Powiatu Opatowskiego. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Ewę Masternak – Sekretarz Powiatu, 

która uzasadniła potrzebę wprowadzenia zmian w statucie Powiatu Opatowskiego, bowiem 

ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. uległy zmianie niektóre ustawy wprowadzające zwiększenie 

udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych. Pani Sekretarz poinformowała, iż nowelizacja ustawy wprowadziła szereg zmian 

w zakresie funkcjonowania klubów radnych, stworzenia budżetu obywatelskiego, głosowania 

elektronicznego, transmisji sesji czy kierowania interpelacji do starosty.  Dodała, że w/w 

zmiany wchodzą w życie wraz z pierwszym dniem nowej kadencji Rady Powiatu.  

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedłożonego projektu 

uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatu Opatowskiego. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, pytając o sposób prowadzenia elektronicznej 

Sesji Rady Powiatu, która ma mieć miejsce w VI kadencji. 

Odpowiedzi udzieliła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, omawiając szczegóły 

wybranego przez Powiat systemu głosowania.  
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Wobec braku dalszych pytań, pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

f) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej Komisji 

budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu. 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która wyjaśniła, 

iż realizacja przedłożonego projektu uchwały następuje w związku z wygaszeniem przez 

Komisarza Wyborczego mandatu  jednego z Radnych Rady Powiatu w Opatowie, a następnie 

postanowieniem z dnia 4 lipca 2018 r. o nieobsadzeniu mandatu radnego dorady Powiatu 

w Opatowie w okręgu wyborczym nr 1. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewelinie Płatek –Kosior – Adwokat – Obsługa Prawna 

Starostwa, która podkreśliła iż zmiany w/w projekcie uchwały są zasadne, bowiem kadencja 

ówczesnej Rady Powiatu trwa do 16 listopada, dlatego też w tym czasie z uwagi na różne 

sytuacje mogą być zwołane posiedzenia komisji stałych.  

 

Wobec braku dalszych uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedłożonego projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

g) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej Komisji 

oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedłożonego projektu uchwały w 

sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej Komisji oświaty, sportu, zdrowia 

i pomocy społecznej 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

h) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

na 2019 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na 2019 r. 
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Nikt z radnych nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

i) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedłożonego projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie 

na parkingu strzeżonym.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

j) przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok”. 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewa Masternak - Sekretarz Powiatu, która poinformowała 

iż powyższy program realizowany corocznie, jednakże ,,Program współpracy Powiatu 

Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2019 rok”, zawiera dodatkowe regulowania prawne z uwagi na zmiany 

w ustawie o nieodpłatnej pomocy prawnej i od 2019 r. będzie  obowiązywała dodatkowy zapis 

o świadczeniu pomocy obywatelskiej. 

 

Następnie o zabranie głosu poprosiła pani Ewelinie Płatek –Kosior – Adwokat – Obsługa 

Prawna Starostwa, która wyjaśniła zasady świadczenia pomocy obywatelskiej. Poinformowała, 

iż w obliczu prawa od 2019 r. każdy obywatel, który zgłosi się do Punktu Porad Obywatelskich 

oświadczy, na podstawie subiektywnej oceny własnej sytuacji finansowej, iż nie ma środków na 

uzyskanie odpłatnej pomocy prawnej będzie miał prawo zwrócić się o poradę prawną. Pani 

mecenas poinformowała, że ustawodawca nie określił żadnych kryteriów dochodowych wg. 

których można byłoby stwierdzić rzeczywisty stan finansowy danego interesanta. 

Na salę wszedł pan Tomasz Staniek (godz. 14:27), wobec czego dalsze obrady realizowane są 

w 7 osobowym składzie. 

 

Wobec braku dalszych pytań, pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 
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Protokół Nr 6.2018 z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

- V kadencji odbytego w dniu 24 września 2018 r. Strona 7 

 

 

 

k) utworzenia Szkoły Policealnej i włączenia jej w strukturę Zespołu Szkół w Ożarowie im. 

Marii Skłodowskiej – Curie. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu prze pana Marka Golasy – Kierownika Wydziału 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki, który poinformował iż Dyrektor Zespołu 

Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie zwrócił się z prośbą o utworzenie Szkoły 

Policealnej , działającego w systemie zaocznym, chcąc poszerzyć ofertę dydaktyczną Zespołu. 

Pan kierownik podkreślił, iż szkoła posiada doświadczenie prowadzenia tego typu kształcenia 

w latach ubiegłych a oferta nauki w nowej szkole adresowana jest do dorosłych absolwentów 

szkół średnich, w celu zdobycia dyplomu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe po zdaniu 

egzaminu. 

Pan kierownik poinformował, że Szkoła Policealna jest szkołą zaoczną dla dorosłych 

na podbudowie programowej szkoły średniej lub szkoły średniej branżowej w zawodach: 

Opiekun domu pomocy społecznej, Terapeuta zajęciowy oraz Opiekunka dziecięca. 

 

Wobec braku  pytań, pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, 

kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu 

posiedzenia. 

Ad.6. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania w realizowanym 

punkcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego, pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.14:37). 

 

Protokołowała: 

mgr Sylwia Zakrzewska 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/ Tomasz Świątek 


